
PROTOKÓŁ Nr VII/15 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 12 czerwca 2015 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godz. od 10 
00

 do 13 
30

. 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Henryk Lis – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pani Edyta Wójcik – Skarbnik Gminy, 

Pan Daniel Marczak – p.o. Kierownika Referatu Gospodarki, Pan Tomasz Gmitruk – radca prawny, 

Pani Joanna Burzawa – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej, Pan Janusz Liwyj – Kierownik 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Seceminie, radni i  sołtysi z terenu 

Gminy Secemin wg załączonych list obecności oraz w części obrad uczestniczył Pan S. 

Krzysztofik. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych 

Radnych obecnych na sesji – 15 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z działalności finansowej i gospodarczej gminy za 2014 rok i rozpatrzenie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin z tego tytułu: 

- przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

  w Kielcach w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu  

  z wykonania budżetu gminy za 2014 rok; 

- przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

  budżetu Gminy Secemin w 2014 r. i wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Secemin 

  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin; 

- przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

  w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium; 

- dyskusja; 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok; 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin z tytułu  

  wykonania budżetu gminy za 2014 r. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Seceminie 

  za 2014 r.; 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ w Seceminie za 2014 r.; 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- zmian budżetu gminy na 2015 r.; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2015 – 2020; 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

- przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Secemin na lata 2015 – 2018 

  z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

  z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie; 

- przyjęcia Modelu Współpracy Gminy Secemin na lata 2015 – 2018 z organizacjami  

  pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

  kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie; 

- zmian Statutu Gminy Secemin; 

- rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy;  
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- wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Secemin działek położonych w obrębie 

   geodezyjnym Krzepice; 

- nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin; 

- zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XXXIX/252/14 z dnia 6 listopada 2014 r. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy. 

 

Streszczenie przebiegu obrad : 

 

Ad.1. 

 Sesję otworzył Pan Henryk Lis – Przewodniczący Rady Gminy. Powitał serdecznie 

zaproszonych gości, przedstawicieli Urzędu Gminy, radnych oraz sołtysów. Następnie stwierdził, 

na podstawie listy obecności, że obecni są wszyscy radni, więc sesja jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał. W dalszej części tego punktu przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji. 

Potem zapytał czy są jakieś propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad. 

 

Pan Wójt zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na włączeniu do porządku obrad na 

końcu punktu 5 projektów dwóch uchwał w sprawie: 

- nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin; 

- zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XXXIX/252/14 z dnia 6 listopada 2014 r. , 

Których podjęcie wynika z realizowanego przez Urząd Gminy projektu - Wspólnie z mieszkańcami 

decydujemy w Gminie Secemin.  

 

Powyższy wniosek został przyjęty przez radnych jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad.2. 

 Do protokołu z VI sesji Rady Gminy Secemin nie wniesiono żadnych uwag i został on 

przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad.3. 

 W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między sesjami, 

 a mianowicie: 

- uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami szkół, którego tematem były projekty organizacyjne 

szkół. Rozważano warianty zatrudnienia nauczycieli i pracowników obsługi z likwidowanych 

szkół. 

- w Wałkonowach odbyło się spotkanie z mieszkańcami w sprawie budowanego wodociągu. 

Mieszkańcy życzyli sobie zmian w opracowanym w 2007 r. projekcie sieci wodociągowej. 

Przeprowadzono więc wizję lokalną, naniesiono poprawki uwzględniające uwagi mieszkańców 

 i przy odbiorze końcowym nie było uwag. 

- spotkał się z Kuratorem Oświaty w Kielcach p. M. Muzoł w związku z reorganizacją  oświaty 

 w naszej gminie. 

- uczestniczył w zebraniu sołeckim w Woli Czaryskiej w temacie działki k/ Domu Pomocy 

Społecznej. Mieszkańcy w  większości wypowiadali się, aby nie sprzedawać tej działki 

 i pozostawić ją do dyspozycji mieszkańców. 

- odbył spotkanie z udziałem dyrektorów szkół, Pełnomocnika ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w temacie organizacji 

wypoczynku dla dzieci. Skorzystać może ok. 40 dzieci, które wyjadą na kolonie. 
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W ramach projektu Fundusz Inicjatyw  Obywatelskich napisany został wniosek i będą środki na 

realizację imprez sportowych. Już dziś odbędzie się rajd rowerowy i inne konkursy dla dzieci. 

Projekt ten kontynuowany będzie do końca 2015 r. 

- uczestniczył w uroczystościach zorganizowanych w Szkole Podstawowej w Psarach z okazji 

święta Patrona Szkoły. Pan Wójt podziękował Pani Elżbiecie Walasek za przygotowanie pięknego 

występu młodzieży szkolnej i zaangażowanie się w organizację tej uroczystości. 

- wziął udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w sprawie przebudowy drogi powiatowej 

Secemin – Żelisławiczki. 

- wspólnie z Panią Skarbnik i Panem D. Marczakiem uczestniczył w spotkaniu w temacie 

oczyszczalni ścieków. Zapoznali się z nowymi technologiami budowy i funkcjonowania 

oczyszczalni, które można by zastosować w naszej gminie. 

- spotkał się z Panią B. Oczkowicz w MON w temacie rozeznania możliwości skorzystania 

 z likwidowanego mienia ruchomego. Złożono wniosek i może uda się pozyskać jakiś sprzęt dla 

straży. 

- 29.05.br. spotkał się w kurii Kieleckiej z biskupem w sprawie rozeznania możliwości 

wykorzystania punktu katechetycznego w Seceminie na przedszkole. Z przeprowadzonej rozmowy 

wynika, że jest od biskupa zielone światło w tym temacie, więc złożył do ks. Proboszcza  

w Seceminie stosowne pismo, które rozpocznie procedurę związaną z zagospodarowaniem budynku 

na potrzeby przedszkola. 

- uczestniczył w spotkaniu w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie. Omawiano temat 

zagospodarowania zaoszczędzonych środków finansowych na remonty ciągów dróg powiatowych.  

Po przetargu okazało się, że jest zaoszczędzona kwota 1400 tys. zł na inwestycji drogowej – ciągu 

drogi Kluczewsko - Secemin –Radków. W wyniku prowadzonych rozmów wójtowie 

wymienionych gmin  wyrazili zgodę i prawdopodobnie zaoszczędzone środki przeznaczone będą 

dla naszej gminy na przebudowę drogi Secemin - Żelisławiczki.  Dodatkowo wykonano by ok. 

1320 m.  W związku z tym z naszego budżetu należałoby wyasygnować ok. 325 tys. zł jako udział 

w dofinansowaniu tej inwestycji. Dlatego przygotowano na dzisiejszą sesję projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia kredytu, bo nie mamy zaplanowanych na ten cel środków. 

- odebrano wodociąg w Krzepinie i Lipinach. Inwestycja wykonana została estetycznie i jego 

zdaniem wykonana dobrze. 

- uczestniczył w jubileuszu OSP w Woli Kuczkowskiej. Pan Wójt podziękował  organizatorom oraz 

Pani sołtys z Woli Kuczkowskiej za duży wkład pracy w organizację tej uroczystości. 

- wspólnie z Panem D. Marczakiem wiele razy był na drodze Dąbie – Cegielnia i zastanawiano się 

jak rozwiązać istniejący tam problem. Ostatecznie zdecydowano się na zakupienie rur PCVi 

położenie ich na początku odcinka, a dalej rów będzie odsunięty na najbardziej możliwą odległość 

od drogi. Nie wie czy ta poprawka by się udała gdyby nie pomoc Pana Sitkowskiego . 

Zamontowano dodatkowe kręgi i studzienki , aby wykonana tam praca miała sens.    

- wożony jest kamień na naprawę dróg. 

- oddano do użytku plac zabaw w Żelisławicach. Uroczystość połączona była z zorganizowanym 

festynem. 

- realizowane są tematy z projektu e-urząd. Są ciągłe opóźnienia w tym temacie. Złożono pismo  

o przesunięcie terminu realizacji tego projektu i będzie on przesunięty na końca września br. 

- planuje zorganizowanie dożynek gminnych 30 sierpnia w Woli Kuczkowskiej lub Kuczkowie. 

W przyszłym tygodniu powoła zespół organizacyjny. 

- 20.06 będzie festyn w Seceminie „Noc świetojańska”. Zaprasza do wzięcia udziału. 

- podpisał rozwiązanie umowy o pracę z Sekretarzem Gminy z dniem 31 sierpnia br. 

 

Pan Z. Piątkiewicz pytał jakie byłyby koszty gminy gdyby gmina weszła w temat budowy 

oczyszczalni . 

Pan Wójt wyjaśnił, że koszty tych oczyszczalni byłyby niższe niż tych obecnie funkcjonujących. 
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Pan D. Marczak powiedział, że analizowano koszty budowy oczyszczalni ścieków w większej 

aglomeracji jak również koszt budowy przydomowych oczyszczalni ścieków Z analizy wynika, że 

w małych miejscowościach bardziej opłacałoby się budować przydomowe oczyszczalnie ścieków, 

natomiast do tych większych oczyszczalni może być podłączona aglomeracja licząca ok. 2 tysięcy 

mieszkańców. 

 

Innych pytań nie zgłaszano. 

 

Ad.4. 

  W punkcie tym Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że wszyscy radni otrzymali sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy za 2014 r. wraz ze sprawozdaniem finansowym i informacją o stanie 

mienia komunalnego. Następnie przedstawiła zadania inwestycyjne realizowane w 2014 roku 

ujęte w sprawozdaniu  z wykonania budżetu gminy za ubiegły rok. 

W dalszej części przedstawiła Uchwałę Nr 39/2015 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 21 kwietnia 2015 roku w sprawie opinii o sprawozdaniach  

z wykonania budżetu Gminy Secemin za 2014 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostek 

samorządu terytorialnego i objaśnieniami.  

Z powyższej uchwały wynika, że sprawozdania z wykonania budżetu gminy zostały zaopiniowane 

pozytywnie. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania finansowe za 2014 r.  stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr 39/2015 Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 21 kwietnia 2015 r. stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie Pan Z. Piątkiewicz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił Uchwałę Nr 

1/2015 Komisji Rewizyjnej z dnia 22 maja 2015 r. w sprawie opinii o wykonaniu budżetu za 2014 

rok i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Secemin. 

Z uchwały wynika, że Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 

2014 r.  

Powyższa uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium, który wpłynął do niego przesłał do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach do 

zaopiniowania. Następnie przedstawił Uchwałę Nr 56/2015 z dnia 27 maja 2015 r. IV Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin za 2014 rok 

został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach. 

Uchwała Nr 56/2015 z 27 maja 2015 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W dalszej części tego punktu przystąpiono do dyskusji. 

 

Głos zabrał Pan R. Marciniak – prosił o wyjaśnienie ile w kwocie 4 312 045,80 zł stanowiącej 

zadłużenie gminy przypada zadłużenia na ostatnią kadencję, a ile było w spadku po Panu J. Bujaku. 

 

Wyjaśnień udzieliła Pani Skarbnik Gminy. Powiedziała, że prześledziła historię kredytową gminy i 

tak: w 2009 roku został zaciągnięty kredyt w wysokości 2 827 651,80 zł wypłacony w 2010 roku. 

W 2010 roku podpisano kolejną umowę kredytu na kwotę 2 214 895,00 zł, którą otrzymaliśmy w 

dwóch latach: 2010 rok – 984 348,00 zł ; 2011 rok – 1 230 547,00 zł. Następnie w 2012r. była 

podpisana pożyczka w wysokości 600 000 zł która została spłacona w latach 2012-2014.  W 2014 
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roku zaciągnięto kolejny kredyt długoterminowy w wysokości 1 373 360, 00 zł której spłata jest 

przewidziana na lata 2016 – 2020.  

 

Pan Marciniak pytał czy ten drugi kredyt był podpisany przez Wójta Bujaka? Pani Skarbnik 

odpowiedziała, że tak , przez Wójta Bujaka i Panią Skarbnik Teresę Sztuka. Czyli z kwoty 

zobowiązań na koniec 2014 roku -  4 312 045,80 zł - 2 938 685,80 zł to kwota kredytów 

zaciągniętych za Pana Bujaka. 

 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który powiedział, że analizował przed rozpoczęciem kadencji 

sytuację finansową naszej gminy. Z informacji jakie otrzymał od Pani Skarbnik jak również ze 

sprawozdań finansowych wynikało, że zadłużenie gminy na koniec kadencji Pana S. Krzysztofika 

wynosiło ponad 4,3 mln zł, a należy do tego jeszcze dodać 217 tys. zł należności i odsetek za 

nieuregulowany projekt drogi wojewódzkiej, jak również ok. 20 tys. zł za uchybienia związane z 

rewitalizacją rynku , natomiast na koniec kadencji 2006 – 2010 zadłużenie wynosiło ok. 3 800 tys. 

zł, ale Gmina posiadała ok. 1 200 tys. zł lokat na rachunku bankowym, więc faktyczne zadłużenie 

wyniosło ok. 2 600 tys. zł. 

 

Innych głosów nie było. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2014 r. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag, więc przystąpiono do jawnego głosowania nad tym 

projektem.  

W  głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2014 r. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/36/15 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod jawne głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Secemin za 2014 rok. 

W  głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem wniosku  było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy za 2014 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Secemin z tytułu wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag, więc przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem 

tej uchwały. 

W  głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Secemin z tytułu wykonania budżetu gminy za 2014 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/37/15 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2014 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie głos zabrał Pan Sławomir Krzysztofik powiedział, że nie został zaproszony na sesję, ale 

przyszedł, bo poczuwa się do obowiązku gdyż, absolutorium udzielane jest za wykonanie budżetu 

w 2014 r. kiedy on był wójtem. Dodał, że w związku z licznymi wypowiedziami wójta jak też 
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części radnych dotyczącymi zadłużenia gminy oraz powtarzane wielokrotnie na różnego rodzaju 

spotkaniach słowa: nic się nie da zrobić, bo gmina jest zadłużona, albo, tego nie można zrobić bo 

Krzysztofik zadłużył gminę, wymagają komentarza. Następnie poinformował o wysokości 

zaciąganych kredytów w latach 2006 – 2010 i wielkości kwot pozostałych do spłacenia. Na koniec 

2014 roku z tych pożyczek do zapłacenia zostało prawie 3 mln zł  W 2014 r. zaciągnięto kredyt w 

kwocie 1 373 360,00 zł  na zadania inwestycyjne.  Powiedział, że nigdy nie kwestionował potrzeby 

zaciągnięcia kredytów na zadania inwestycyjne dotyczące kanalizacji i wodociągów, ponieważ 

żeby pozyskać pieniądze unijne trzeba było mieć wkład własny. Podobnie było w przypadku 

rewitalizacji Secemina na które gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 60% kosztów. 

Nadmienił, że łączne zadłużenie wszystkich samorządów w Polsce na koniec 2014 r. wynosiło 7 

miliardów zł, nie licząc zadłużenia SP ZOZ-ów. Uważa, że w minionej kadencji, a szczególnie w 

2014 r. zrobiono bardzo dużo dobrego, a za dobrą pracę należy powiedzieć –dziękuję. Podziękował 

radnym minionej kadencji Panu Przewodniczącemu R. Marciniakowi za uchwalenie budżetu na 

2014 r. oraz kierownictwu Urzędu Gminy i kierownikom jednostek organizacyjnych naszej gminy 

za sprawną realizację budżetu za 2014 rok. 

Przypomniał, że za nami 25 lat samorządu terytorialnego, 27 maja 1990 r. odbyły się pierwsze 

demokratyczne  wybory  do rad gmin i ma nadzieję, że w naszej gminie dokonany zostanie bilans 

tego ćwierćwiecza, który mógłby być przedstawiony na uroczystej sesji rady gminy. 

 

Następnie do wypowiedzi Pana Krzysztofika odniósł się Pan Z. Piątkiewicz – powiedział, że nikt tu 

z obecnych nie twierdzi, że coś takiego na radzie miało miejsce, było wprost odwrotnie, nie było 

natomiast racjonalnych pomysłów wydawania pieniędzy. Jeżeli Pan S. Krzysztofik tak twierdzi , 

niech to udowodni podając nazwiska. Kontynuując wypowiedź radny Z. Piątkiewicz stwierdził, że 

udzielenie absolutorium z wykonania budżetu , to tylko formalność potwierdzająca zgodność z 

prawem budżetowym, a nie opinia o sposobie wydawania pieniędzy, który w tamtej kadencji 

charakteryzował się rozrzutnością na nieracjonalne inwestycje. Na potwierdzenie tych słów radny 

Z. Piątkiewicz pytał Pana S. Krzysztofika dlaczego konstrukcje stalowe na rynku mają tak potężne 

fundamenty, dlaczego w części rynku, w którym ruch pojazdów jest ograniczony wybrano warstwę 

podkładową na 70 cm, jaki był cel rekonstrukcji fundamentów dworku skoro to nie zabytek. Radny 

skrytykował fontannę stwierdzając, że to koszmarek estetyczny, na dodatek była bardzo droga i nie 

działa. Ktoś kto miał na nią pomysł nie miał wiedzy fizycznej. Pan Z. Piątkiewicz, który jest 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej powiedział, ze szczegółami inwestycji na rynku i na terenie 

dworku zajmie się komisja rewizyjna, która ma to w planie pracy komisji zatwierdzonym przez 

radę na początku kadencji.  

 

Pan E. Nowak zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy o przestrzeganie porządku obrad. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że udzielając odmownych odpowiedzi na wnioski mieszkańców gminy o 

konieczności wykonania takich czy innych ważnych inwestycji, argumentuje to brakiem środków , 

które musimy przekazać na spłaty kredytów zaciągniętych w poprzednich kadencjach. Nie jest to 

jednak jednoznaczne z krytyką poprzednich wójtów, gdyż taka inwestycja jak kanalizacja za 18 mln 

zł , czy przebudowa sieci wodociągowej w Seceminie  za ok. 5 mln zł  zrealizowana przez Wójta 

Bujaka wymagała przy skromnych możliwościach finansowych naszej gminy zaciągnięcia 

kredytów. Służą i będą służyć w przyszłości pozytywnie takie inwestycje. Natomiast wydawanie 

tak dużych pieniędzy jakie skierowano na rewitalizację rynku przez Wójta S. Krzysztofika jest w 

opinii mieszkańców fanaberią. Pan Wójt T. Piekarski również podziela taką opinię mieszkańców. 

Podziela również opinię radnego pana  Z. Piątkiewicza, co do zasadności wydawania tak dużych 

pieniędzy na rewitalizację fortalicji.     

 

Ad.5. 
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 W punkcie tym głos zabrali: 

Pani J. Burzawa – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej, przedstawiła sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminnej Biblioteki Publicznej w 2014 r. 

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłaszano uwag. 

Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Seceminie za 2014 r. Zgłosiła autopoprawkę do projektu tej 

uchwały polegającą na zmianie w tytule uchwały roku jest „2013”, a powinno być „2014”. 

Uwag do projektu tej uchwały nie było i przystąpiono do jawnego głosowania nad tym projektem. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. „Za” przyjęciem uchwały było 15 głosów, „przeciw” było 

-0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Seceminie za 2014 r. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/38/15 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Seceminie za 2014 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 W dalszej części tego punktu głos zabrał Pan J. Liwyj – Kierownik Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Seceminie. Przedstawił sprawozdanie finansowe SP 

ZOZ za 2014 r. Dodał, że wynik finansowy jest ujemny, różnica pomiędzy dochodami a wydatkami 

wynosi – 20 244,93 zł i została pokryta z posiadanych rezerw. Zaznaczył, że w 2014 r. pracowano 

przez 6 miesięcy w trudnych warunkach z powodu wykonywanych w budynku prac adaptacyjnych. 

Przenoszony był gabinet stomatologiczny i przez pewien czas nie świadczone były usługi 

stomatologiczne i protetyczne i z tego powodu straty wyniosły ok. 40 tys. zł. Nadmienił, że nie ma 

zagrożenia płynności finansowej placówki. 

 

Pan E. Nowak pytał jaka jest wielkość środków stanowiących rezerwę. 

 

Pan J. Liwyj odpowiedział, że ok. 400 tys. zł. 

 

Innych pytań w powyższym temacie nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Seceminie za 2014 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania nad tym 

projektem. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Seceminie za 2014 rok została przyjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/39/15w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Seceminie za 2014 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 Następnie głos zabrała Pani E. Wójcik – Skarbnik Gminy. Poinformowała, że otrzymała 

pismo ze Starostwa Powiatowego we Włoszczowie o dofinansowanie odwodnienia drogi 

powiatowej w Żelisławicach. Wynegocjowana  ze starostwem kwota na ten cel wynosi 23 500 zł i 

dlatego na dzisiejszą sesję przygotowano projekt uchwały w tym temacie. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi o odwodnienie drogi powiatowej w Żelisławicach  k/remizy, 

ponieważ jest tam zakręt, a po deszczu zalega tam woda i cała ta sytuacja stwarza  zagrożenie 

bezpieczeństwa. W poprzedniej kadencji Starostwo wykonało projekt na to zadanie, a teraz chcą go 
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zrealizować. Kosztorys opiewa na kwotę ponad 300 tys. zł dlatego Starostwo zwróciło się do nas o 

pomoc finansową. Uważa, że należy wesprzeć tę inwestycję, bo jest potrzebna. 

 

Pytań w tym temacie nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu. Do projektu tej uchwały nie zgłaszano uwag. Następnie 

przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem tej uchwały. 

 W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/40/15 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 W punkcie tym Pani Skarbnik szczegółowo omówiła proponowane zmiany budżetu gminy 

na 2015 rok. 

W wyniku wprowadzonych zmian zmniejszą się dochody i wydatki budżetowe o kwotę 89 413,00 

zł i po zmianach ogólne dochody  będą w kwocie – 14 202 782,20 zł a wydatki – 14 587 422,20 zł. 

Pytań w tym temacie nie zgłaszano. 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 

2015 rok i przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem przedstawionej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w  sprawie zmian budżetu gminy na 2015 rok została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/41/15 w sprawie zmian budżetu gminy na 2015 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 W dalszej części Pani Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy na lata 2015 -2020. 

W tym temacie nie zgłaszano pytań. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2015 – 2020. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania nad tym projektem 

uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, 

głosów „przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2015 – 2020 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/42/15 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2015 – 

2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie głos zabrała Pani Skarbnik Gminy. Zwróciła uwagę, że w uchwale budżetowej na 

2015 r. był zapis dotyczący zaciągania kredytów i pożyczek. Podjęcie uchwały na dzisiejszej sesji 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego otworzy, ścieżkę do możliwości zaciągnięcia 

kredytu . Przed zaciągnięciem kredytu należy wystąpić do Regionalnej Izby Obrachunkowej z 

wnioskiem o wydanie opinii w tym temacie. Dodała, że nie jest pewna czy ten kredyt będzie 

zaciągany. Rozmawiała z Panią T. Sztuka – byłą Skarbnik , która radziła, aby ten kredyt zaciągnąć. 

 

Pan Wójt dodał, że na początku kadencji rozmawiał z Panią T. Sztuka, która mówiła, że nie uda się 

nie wziąć tego kredytu dlatego ujęty był w uchwale budżetowej.  
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Pytań w tym temacie nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag i Przewodniczący poddał go pod jawne głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/43/15 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

  W dalszej części tego punktu Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Secemin na lata 2015 – 2018 z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag. Następnie przystąpiono do jawnego głosowania nad 

projektem tej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 

Współpracy Gminy Secemin na lata 2015 – 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/44/15 w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Secemin 

na lata 2015 – 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Modelu 

Współpracy Gminy Secemin na lata 2015 – 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie. 

 

Pan R. Marciniak zapytał kto jest autorem tych dwóch powyższych uchwał. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że podjęcie tych uchwał jest konieczne do realizacji projektu „Razem 

decydujemy z mieszkańcami Gminy Secemin” Ten projekt realizowany jest tylko przez Gminę 

Secemin. 

Do projektu tej uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania nad przyjęciem 

tej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Modelu Współpracy Gminy 

Secemin na lata 2015 – 2018 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/45/15 w sprawie przyjęcia Modelu Współpracy Gminy Secemin na lata 2015 – 

2018 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
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dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Statutu 

Gminy Secemin. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania nad 

projektem tej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian Statutu Gminy Secemin została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/46/15 w sprawie zmian Statutu Gminy Secemin stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 W dalszej części tego punktu przystąpiono do rozpatrzenia skargi na  działalność Wójta 

Gminy i pracowników Urzędu Gminy. 

Pan D. Marczak  wyjaśnił, że, na początku stycznia br. zgłosił się do Urzędu Gminy Pan W. 

Wołoch i wyraził chęć zakupu działki nr 600 poł. w Krzepinie. Wcześniej w tej samej sprawie 

zgłosił się Pan S. Żesławski. Rada Gminy podjęła uchwałę o sprzedaży tej działki w drodze 

bezprzetargowej  Panu Żesławskiemu ponieważ część jego budynku położona była na terenie tej 

działki i on miał pierwszeństwo z urzędu w nabyciu tej działki. O tym fakcie ustnie poinformował 

Pana W. Wołocha i uważał, że wszystko wyjaśnił. Teraz Pan W. Wołoch złożył skargę. Uważa, że 

skarga ta jest bezzasadna. 

 

Pan R. Marciniak  powiedział, że uważa iż skargę tę analizowała Komisja Rewizyjna. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag. 

Następnie przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem w/w uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów 

„przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/47/15 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy oraz 

pracowników Urzędu Gminy stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 W dalszej części tego punktu głos zabrał Pan D. Marczak. Poinformował, że Spółka Leśna 

Krzepice dzieli posiadany areał leśny i sprzedaje udziałowcom działki. Gmina ma też udziały  i 

może nabyć działki. Udziałowcy Spółki Leśnej zaproponowali Gminie Secemin nabycie 4 działek o 

łącznej powierzchni 3,1509 ha. Łączny koszt nabycia tych działek wyniesie nie więcej niż 7 tys. zł. 

Biorąc pod uwagę wielkość działek leśnych i koszt ich nabycia należy uznać, że zakup w/w działek 

jest korzystny dla Gminy Secemin. Dodał, że Gmina Secemin musi też nabyć odpowiedni udział w 

drodze wewnętrznej by umożliwić dojazd do działek leśnych wskazanych w projekcie uchwały. 

 

Pan R. Marciniak zapytał po co gminie potrzebny jest las. 

Pan D. Marczak – wyjaśnił, że po to, aby np. w przyszłym roku go wystawić do sprzedaży i mieć z 

tego zysk. Zaznaczył, że w tym temacie rozmowy ze spółką prowadzili też poprzedni wójtowie. 

Pan Wójt dodał, że 1 ha lasu już wyceniony został przez rzeczoznawcę na 25 tys. zł. 

 



 11 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na 

własność Gminy Secemin działek położonych w obrębie geodezyjnym Krzepice. 

 

Następnie przystąpiono do jawnego głosowania nad projektem powyższej uchwały. W głosowaniu 

udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, głosów „przeciw” – 0, 

głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność 

Gminy Secemin działek położonych w obrębie geodezyjnym Krzepice została przyjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/48/15 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na własność Gminy Secemin działek 

położonych w obrębie geodezyjnym Krzepice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 W dalszej części głos zabrał Pan Wójt. Poinformował, że realizując projekt „Wspólnie z 

mieszkańcami decydujemy w Gminie Secemin”,  Gmina musi podjąć jakąś inicjatywę, więc 

podjęto inicjatywę nadania ulicy w Seceminie  nazwy „Wiśniowa” z tego względu, że na kilku 

placach przy tej ulicy rosną wiśnie.  

 

Uwag w tym temacie nie zgłaszano. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie - nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Secemin. 

Do projektu tej uchwały nie zgłaszano uwag i przystąpiono do jawnego głosowania nad przyjęciem 

tej uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, 

głosów „przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Secemin została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/49/15 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie w temacie kolejnej uchwały głos zabrał Pan T. Gmitruk – radca prawny. 

Wyjaśnił, że Uchwała Nr XXXIX/252/14 z dnia 6 listopada 2014  dotyczy regulaminu 

przeprowadzania konsultacji społecznych. W związku z tym, że część spraw dotyczących 

konsultacji uregulowano w Statucie Gminy, a nie może być dwóch aktów regulujących tę samą 

materię, należy podjąć uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/252/14. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały 

Nr XXXIX/252/14 z dnia 6 listopada 2014 r. 

Do projektu uchwały nie zgłaszano uwag. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt tej 

uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Głosów „za” przyjęciem uchwały było – 15, 

głosów „przeciw” – 0, głosów „wstrzymujących się” – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr 

XXXIX/252/14 z dnia 6 listopada 2014 r. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr VII/50/15 w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XXXIX/252/14 z dnia 6 

listopada 2014 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. 

 W punkcie tym głos zabrali: 

- Pan Z. Piątkiewicz – pytał kto ustala wskazane w załączniku nr 6 do uchwały w sprawie zmian 

budżetu gminy kwoty dotacji dla Powiatu Włoszczowskiego. 
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Pan Wójt wyjaśnił, że przebudowa ciągu komunikacyjnego odcinków drogi Kluczewsko- Radków 

– Secemin realizowana jest w ramach programu tzw. „Schetynówki”. Zasady finansowania tego 

zadania są następujące 50% ponosi państwo , a po 25% gminy i powiat. 

 

Natomiast w sprawie odwodnienia drogi w Żelisławicach prosił Starosta Włoszczowski, aby 

dofinansować to zadanie, więc wyasygnowano kwotę określoną w uchwale. Uważa, że nie stanowi 

ona nawet 10% kosztów. 

 

Pan M. Leśniak – poinformował, że interweniował w Zarządzie Dróg Wojewódzkich 2 tygodnie 

temu w sprawie wykoszenia trawy przy drodze wojewódzkiej w Brzozowie i nie ma żadnego 

odzewu. Prosił pana Wójta o interwencję w tej sprawie. Dodał, że przy zamieszkałych posesjach 

trawa jest wykoszona, ale reszta nie. 

 

Pan E. Nowak – pytał, czy poczyniono coś w temacie nieprzyjemnych zapachów z kanalizacji. 

Dodał, że temat ten był poruszany na posiedzeniu komisji budżetu  oraz na sesji. Miały być 

przeprowadzane kontrole, więc czy coś zrobiono w tym zakresie. 

 

Pan Z. Piątkiewicz – odniósł się do pytania Pana R. Marciniaka w temacie rozpatrywania skargi 

Pana Wołocha przez Komisję Rewizyjną. Powiedział, że skarga ta była omawiana na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej ale on nie znał wykładni prawa więc nie miał zdania czy można podawać do 

publicznej wiadomości informację o sprzedaży działki czy nie. Pod projektem uchwały podpisał się 

prawnik Pan  Cecota więc chyba jest dobra. 

 

Pan G. Kaczmarski – pytał czy przewidziano wykaszanie poboczy przy drodze gminnej Secemin – 

Kluczyce. 

 

Pan E. Nowak – przypomniał zgłaszany na poprzednich sesjach problem dotyczący namalowanych 

pasów na drodze wojewódzkiej w rynku w Seceminie uniemożliwiających zjazd na parking. Prosił 

o interwencję w tym temacie. 

 

Pan R. Marciniak – pytał czy już wiadomo ile i do kiedy będzie robiona droga powiatowa 

Żelisławiczki – Secemin, ludzie i on też, chcą wiedzieć , bo będą budować płoty i powinni wiedzieć 

jaki będzie poziom drogi, aby później woda nie spływała im na podwórko. Za poprzedniego wójta 

mówiono, że w tym roku połowę, a w 2016 r. resztę. 

Pytał też, czy interweniowano w sprawie ciężkich samochodów przejeżdżających ulicą Kolejową  

w Seceminie. 

Pytał również jak jest z rozliczeniem inwestycji wodociągowej w Wałkonowach Górnych, bo na 

pierwszej sesji Pan Marczak straszył, że się nie zdąży przygotować dokumentów i będą groziły nam 

kary. Czy to wiąże się z dodatkowymi kosztami dla gminy. 

W nawiązaniu do spotkania Wójta w Kurii i prowadzonej rozmowie w sprawie wykorzystania 

punktu katechetycznego na przedszkole  Pan R. Marciniak pytał ,czy budowa przedszkola odłożona 

zostanie a/a, czy tylko na jakiś czas, bo przecież działka kupiona była pod kątem budowy 

przedszkola. 

 

Do powyższych tematów odniósł się Pan Wójt. 

Powiedział, że rozmawiał z Panią Kierownik Bednarz w ŚZDW na temat usunięcia złamanej 

barierki w rynku w Seceminie. Miało być to zrobione i nie jest, ma przyjechać kierownik od spraw 

porządkowych i jeżeli do wtorku się nie pojawi, to będzie Pan Wójt ponownie interweniował w tej 

sprawie. 
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Sprawa fetoru - były prowadzone rozmowy w tym temacie z przedstawicielami  włoszczowskiego 

zakładu wodociągów. Będą podjęte działania, aby ukrócić proceder wypuszczania ścieków z 

przydomowych szamb do sieci kanalizacyjnej. 

 

- sprawa wykaszania poboczy- chciałby, aby ktoś posiadający kosiarkę rotacyjną to zrobił, a może 

któryś z sołtysów by wykonał taką usługę. W przyszłym tygodniu rozwiąże ten temat. 

 

- ruch na ul. Kolejowej w Seceminie – rozmawiał w tym temacie z komendantem policji i 

dzielnicowym. Dzielnicowy powiedział, że zwróci uwagę na ten problem. Pan Wójt będzie jeszcze 

telefonicznie rozmawiał i wystosuje do Komendy Policji  oficjalne pismo w tym temacie. 

 

- sprawa przedszkola – wyjaśnił, że punkt katechetyczny  niszczeje, bo nikt w nim nie mieszka więc 

podjął rozmowy w kurii w kwestii zagospodarowania tego budynku pod potrzeby przedszkola. 

Uważa, że jest to dobre miejsce na przedszkole i lokalizacja bezpieczniejsza niż obecnego 

przedszkola. W rozmowach mieszkańcy też wypowiadali się, że jest to dobre miejsce. Myśli, że 

takie rozwiązanie byłoby korzystne dla gminy i dla parafii. Oglądał wspólnie z proboszczem 

pomieszczenia w tym budynku i uważa, że dzieci miałyby tam lepsze warunki, bo jest więcej 

miejsca, ale musi się jeszcze wypowiedzieć architekt, czy można ten budynek przeznaczyć na 

przedszkole. Po przedstawieniu powyższej propozycji w kurii, biskup tę inicjatywę przyjął bardzo 

pozytywnie. Powiedział, że daje nam zielone światło w tym temacie. Wskazał, żeby zwrócić się z 

pismem  w tym temacie do proboszcza. Pismo takie zostało złożone i teraz Pan Wójt czeka na 

odpowiedź. Wstępnie w grę wchodziłaby dzierżawa na 30 lat. Mają być nabory wniosków na 

dofinansowanie budowy przedszkoli, więc może gmina będzie mogła skorzystać z takich środków. 

 

- przebudowa drogi powiatowej Secemin – Żelisławice – po przetargu okazało się, że są 

oszczędności i za te środki można  wykonać dodatkowo ok. 1320 m drogi. Wójtowie Gminy 

Kluczewska i Radkowa wyrazili wstępnie zgodę, aby środki te przeznaczyć na drogę w naszej 

gminie, wówczas droga wykonana byłaby prawie do Międzylesia. Pozostały odcinek drogi do 

Secemina może uda się dokończyć w 2017 r.  

Pan Wójt dodał, że jest pełna dokumentacja na przebudowę w/w drogi i z tych dokumentów można 

odczytać poziom chodnika i drogi, aby dostosować poziom ogrodzenia posesji . 

 

 

Następnie głos zabrał Pan D. Marczak 

 – poinformował, że są przeprowadzane przez pracowników Urzędu Gminy i WZW kontrole w tych 

gospodarstwach, które nie podłączyły się do sieci kanalizacyjnej. Z Włoszczowskiego Zakładu 

Wodociągów wpłynęło do naszego urzędu pismo informujące, że przepompownia nie jest w stanie 

przepompować wszystkich ścieków, szczególnie w okresie intensywnych opadów. W związku z 

tym skierowane będzie do zakładu wodociągów pismo, aby uszczelnić studzienki, aby woda 

deszczowa się nie dostawała do sieci, co utrudnia pracę przepompowni. 

 

- sprawa pasów na drodze wojewódzkiej w Seceminie, myśli, że do następnej sesji temat ten będzie 

załatwiony. 

 

- temat budowy wodociągu w Wałkonowach Górnych – wyjaśnił, że inwestycja była zagrożona , bo 

w lutym br miała być już zakończona . Zasługą wójta jest, że rozmawiał ze ŚBRR i przesunęli 

termin wykonania tej inwestycji . On objął obowiązki kierownika 9 grudnia 2014 r. i był bardzo 

krótki czas na przygotowanie kompletnej dokumentacji do przeprowadzenia przetargu na 

wykonanie tej inwestycji i jej realizację. Zaznaczyć należy , że brakowało wielu dokumentów 

dotyczących uzgodnień wymaganych przy tego typu inwestycjach i wszędzie należało się prosić o 
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wydanie niezbędnych opinii w przyspieszonym terminie, a nie w ustawowym, bo inaczej inwestycji 

nie udałoby się wykonać. W kwestii rozliczenia inwestycji należy zaznaczyć, że inwestycja oddana 

została do użytku 10 czerwca br. Projekt techniczny wykonany był w 2007 r. więc wymagał zmian, 

bo zgłosili się nowi chętni i były też inne zmiany do projektu. 21 dni ma nadzór budowlany na 

odbiór może zrobi to w krótszym terminie, abyśmy zdążyli z rozliczeniem. Gdy będzie wszystko w 

porządku to rozliczona inwestycja będzie ok. 24-25 czerwca br. . Ogólny koszt tej inwestycji 

wynosi ok. 866 tys. zł plus  ok. 44 tys. zł za dodatkowe przyłącza czyli łącznie ok. 910 tys. zł. 

 

Pani A. Piątkowska – ponownie wnioskowała o zamontowanie lamp oświetlenia ulicznego w 

Psarach przy drodze powiatowej w kierunku Kluczyc. 

 

Pan Wójt – wyjaśnił, że analizował uczestnictwo naszej gminy w projekcie wymiany żarówek na 

ledowe. Rozeznał temat zamiany oświetlenia i doszedł do wniosku , że przy wymianie trzeba 

zwrócić uwagę na producenta lamp, bo jakość tych lamp jest różna. Na razie odkłada ten temat a/a. 

W poprzedniej kadencji rozpoczęto wymianę żarówek na energooszczędne i oszczędności z tytułu 

mniejszych kosztów zużycia energii wykorzysta na zainstalowanie lamp tam, gdzie ich brakuje. 

 

Ad.7. 

 W punkcie tym głos zabrali: 

 

Pani E. Walasek – poinformowała, że wzorem lat poprzednich komisja oświaty wnioskuje o 

ufundowanie przez radnych nagrody dla Marleny Kowalik - uczennicy kl. III Gimnazjum – 

laureatki konkursu polonistycznego i finalistki konkursu historycznego. Proponowana składka to – 

20 zł 

 

Radni wyrazili zgodę na ufundowanie proponowanej nagrody i zaakceptowali kwotę proponowanej 

składki.  

 

Następnie Pani E. Walasek dokonała podsumowania przebiegu Turnieju piłki nożnej o puchar 

komisji oświaty, który odbył się 11 czerwca br  na stadionie sportowym w Żelisławicach. 

Nadmieniła, że boisko sportowe Klubu ZIELEŃ  prowadzone jest perfekcyjnie. Podziękowała Panu 

Januszowi Bartyzlowi za udzieloną pomoc w przygotowaniu turnieju. Zasugerowała, aby Pani 

Skarbnik pomyślała o dofinansowaniu np. 20 zł na obiad dla zawodników tego klubu. Prosiła o 

rozważenie tej sprawy. 

 

Pan Z. Piątkiewicz -  odniósł się do tematu dotyczącego przeznaczenia punktu katechetycznego na 

przedszkole. Wydaje mu się, że każda inwestycja powinna mieć swoje miejsce. W miejscu gdzie 

jest punkt katechetyczny wcześniej było już tam przedszkole. Jeżeli pozytywnie będzie załatwiona 

sprawa punktu katechetycznego pod przedszkole, to nie ma co martwić się o kupioną działkę przy 

obecnym przedszkolu. Działka ta nadaje się pod działalność gospodarczą, więc można ją sprzedać i 

jeszcze zarobić. Uważa, że obawy Pana R. Marciniaka o zakupioną działkę nie są uzasadnione. 

Myśli, że zakup działki przy przedszkolu to jedna sprawa którą tamta rada załatwiła pozytywnie.  

 

Pan R. Marciniak – powiedział, że Pan Piątkiewicz przeczy sam sobie. W poprzedniej kadencji 

sprawa ta była zgłaszana. Powiedział wówczas, i podtrzymuje dzisiaj , że nie wiadomo do kiedy 

będzie religia w szkołach. Trzeba patrzyć z perspektywy czasu i trzeba wziąć te aspekty pod uwagę. 

Punkt katechetyczny był budowany pod kątem nauki religii w nim. 

 

Pan Z. Piątkiewicz powiedział, że można przy przedszkolu dobudować i będzie punkt 

katechetyczny. 
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Pan R. Marciniak powiedział, że mówiąc tak Pan Piątkiewicz jest cynikiem  w tej chwili. 

Pan Z. Piątkiewicz odpowiedział, że cyniczne jest to, że zanika religia w naszym społeczeństwie. 

Pan Wójt – zwrócił uwagę, że do punktu katechetycznego są dwa odrębne wejścia i gdyby była 

potrzeba zamieszkania przez wikarego, to mieszkanie na piętrze by zostało. Bez problemu można 

też wygospodarować 2 sale, tak więc jest rozwiązanie. 

 

Pan E. Walasek – zwróciła uwagę, że najważniejsze w tych sporach jest bezpieczeństwo dzieci. W 

obecnym przedszkolu jest ciasno, sporo dzieci jest nadpobudliwych i może wybiec na ulicę, może 

dojść do wypadku i na to należy patrzyć przede wszystkim. 

 

Pan H. Lis – powiedział, że 8 lat temu zwracał się w temacie usunięcia słupów telefonicznych, 

które obecnie nie są wykorzystywane tylko przeszkadzają, i do tej pory ich nie usunięto. W 

województwie śląskim są takie słupy zabrane, a u nas są nadal i tylko przeszkadzają w polu. Prosił 

o interwencję w tym temacie. Jeżeli właściciel słupów nie ma możliwości ich sprzątnięcia to niech 

wyda zgodę właścicielom działek na ich usunięcie. 

Następnie podziękował za naprawę chodnika k/ kościoła w Psarach Prosił o kilka puszek emalii na 

pomalowanie ogrodzenia basenu, które ostatnio malowane było 19 lat temu.  

 

Pan J. Bartyzel – prosił o zamontowanie znaku drogowego „ustąp pierwszeństwa” przy mleczarni w 

Żelisławiczkach oraz od strony stadionu w Żelisławicach. 

 

Pan D. Marczak odpowiedział, że takie znaki będą. 

 

Pan G. Kaczmarski – pytał, czy realizowana jest sprawa zgłaszana przez sołtysa,  dotycząca 

zamontowania w miejscowości Wola Kuczkowska tablic z numerami posesji w danej ulicy. 

Zgłaszał też potrzebę dowozu kamienia na remont drogi. 

 

Pan R. Marciniak prosił o informację na temat ZOZ-u we Włoszczowie. 

 

Pani E. Bartyzel odpowiedziała , że uczestniczyła w jednym posiedzeniu Rady Społecznej ZOZ, ale 

były tam przedstawiane ogólne informacje dotyczące tej jednostki, nie było natomiast informacji o 

sytuacji finansowej. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o wyborach ławników. Przypomniał, że  szczegółowe 

informacje związane z wyborami ławników do Sądu Rejonowego we Włoszczowie na kadencję 

2016 – 2019 zostały przekazane radnym i sołtysom   

 

Ad. 8. 

 W punkcie tym Przewodniczący Rady stwierdził, ze wszystkie punkty porządku obrad 

zostały wyczerpane, w związku z czym zamyka obrady VII sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  

D. Rajca         Przewodniczący 

          Henryk Lis 
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